
hl S0RE VEGGLIFJELL HYTTEFORENING

PROTOKOLL ÁRSMTE.

Hva:

När:

Hvor:

Til stede:

rsmote

16.april kl. 12:00

Folkehjelpshytta. Sundtjonn.

Styret, valgkomiteen, leder Vegglifjell friluftslag og mellom 70 og 80 medlemmer av
hytteforeningen.

Sakslisten er som flger:

1. Godkjenning av innkalling og saksliste.
2. Valg av

a. M@teleder
b. Referent
c. To til à underskrive protokollen

3. Styrets beretning for 2021.

4. Godkjenning av regnskap for 2021.

5. Fastsetting av kontingent og budsjett for 2022.

6. Valg
a) Medlemmer til styret.
b) Revisor.
e) Valgkomiteen.

7. Eventuelt.

Styrets leder, Svein Erik Holthe, nsket alle velkommen.

1. Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjent, uten kommentar.
2. Valg av

a. Mateleder ble valgt Svein Holthe.
b. Dag Schultz ble valgt til referent.
c. Topersoner til ä underskrive protokollen: Morten Smästuen og Tore Opdal.
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3. Svein gikk igjennom beretningen, som ble godkjent i sin helhet. Ellers oppfordret han tit
medlemskap i foreningen. Vi har en svakt synkende trend, samtidig som vi fär flere hytter. Trine
lise jobber med «vasking» av medlemslista. Vi häper det ogsà blir lettere när alle hyttene fär
adresser i lpet av sommeren 2022.

4. Regnskapet for 2021 ble godkjent.
5. Fastsetting av kontingent og budsjett for 2022. rsmte vedtok à heve kontingenten til kr.1000,-,

og budsjettet for 2022 ble godkjent.
6. Valg.
7. Det er tre stykker som er pâ valg, og alle disse har meddelt at de (llnsker âtre ut av styret. Disse tre

er Halvor Vasdal, Tom Henriksen og Svein Holthe. Alle tre fikk en liten oppmerksomhet for utfrt
arbeid i foreningen.
a. Valgkomiteens innstilling til nye styrerepresentanter ble vedtatt. Flgende tre ble valgt inn;

Trond Neuman, Ulf Larssen og Wenche Rasch.
b. Revisor Trine Andressen ble gjenvalgt.
c. Valgkomiteen ble gjenvalgt.

8. Eventuelt.
Her informerte Svein om hjertestarter prosjektet, som styret satte i gang hsten 21. Han gikk
igjennom innkjp (ca.150 000,-), drift og forsikring (ärlig ca. 20.0000, -). Det ble tatt opp dette med
kurs i hjerte og lunge redning, om mulige finansieringslsninger (Rollag kommune, Norsk
Folkehjelp, Gjensidigestiftelsen) og 113 appen. Styret vil fortsette à jobbe med prosjektet, og har
notert seg innspillene.
Status fra Vegglifjell Friluftslag: Her informerte Jon Erik Ludvigsen, dagligleder for Veggli Friluftslag,
om arbeidet i taget. Laget bestär av grunneiere og representanter fra hytteforeningene pä
Vegglifjell. Arbeidet med lyper, stier og friluftprosjekt blir finansiert av kjp av hytter (1% av
utsalgsprisen og bidrag fra hytteforeningene). For vinteren 2021-2022 ble det brukt 1,3 millioner
kroner pà lypekjring. I tillegg kommer stier og gapahuker. Nye traseer. Friluftlaget deltar i en
ressursgruppe ifm. ny kommunedelplan. Til slutt fikk Knut Häkon en oppmerksomhet i forbindelse
med sitt gldende engasjement for lpekjring.

Underskrift av protokollen.
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Tore Opdal


